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Abstract (en)
A lift truck has a lift mast (2) on which a load carrier (5) is vertically movable. The lift mast is movable on the vehicle, and in fact is either
displaceably or pivotably mounted. An arrangement (12) counteracting vibrations is provided in the area of the bottom part of the lift mast (2)
and is constructed at least with one spring (19) and at least one damper (20). The spring (19) and the damper (20) are provided in parallel in the
arrangement (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Stapelfahrzeug hat ein Hubgerüst (2), an welchem ein Lastträger (5) höhenbeweglich ist. Das Hubgerüst ist beweglich am Fahrzeug, und zwar
entweder verschiebbar oder verschwenkbar gelagert. Eine Schwingungen entgegenwirkende Anordnung (12) ist im Bereich des unteren Teils des
Hubgerüstes (2) vorgesehen und wenigstens mit einer Feder (19) und wenigstens einem Dämpfer (20) ausgeführt. In der Anordnung (12) sind die
Feder (19) und der Dämpfer (20) in Parallelanordnung vorgesehen.
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